
Skriftleg spørsmål til ordførar 

Kommunestyret 24.11.22 

 

Ordførar, 

I sak 128/22 Festeavtale Lindåstunet vidare prosess, gjorde kommunestyret eit samrøystes vedtak. 

Det er gledeleg. 

Våre to lokalaviser har fulgt opp denne saka, og det synes eg er viktig. 

Avisa Nordhordland hadde ein artikkel etter møtet i kommunestyret 20.10.22 der også OVF var 

kontakta og kom med sine betraktninger og svar til journalisten. Der kom det fram at OVF etterlyste 

svar på eit brev dei hadde sendt Lindås kommune i 2016.  

No stod det ikkje noko om kva innhaldet i brevet var, men eg som ordførar i Lindås i 2016 kan ikkje 

hugse å ha fått orientering om at OVF har forsøkt å kontakte kommunen, eller kvifor ikkje brevet var 

svara ut. 

 

Spørsmål: 

Kan ordførar finne ut kva OVF etterspør i brevet som er sendt kommunen, og kvifor har ikkje den 

gong Lindås kommune svara på dette brevet? 

 

Astrid Aarhus Byrknes 

Gruppeleiar KRF 


